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   Zápis č. SPF/2025/R/Z1 
 

Zo zasadnutia Rady SPF konanej dňa 14.01.2025 o 20,00 hod. online formou Teams   

 
Prítomní členovia:  p. Krausová,  p. Moravcová-Valko, p. Šulek, p. Gális, p. Strapeková, p. 

Mokrá, p. Šmihuľa,  p. Pšenková, p. Dubčáková 
   
 
Prizvaní:  p. Kuniková – zapisovateľ, p. Lange – gen. sekretár, p. Meliš – 

kontrolór 
 
Navrhovaný program:  

  

Program:  

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu Rady SPF 

3. ŠTD dokumenty plávania 

4. PUŠ 2025 / rozpočet 2025 

5. Organizácia ME23 a MEJ  

6. Rôzne 

 

 

Bod č. 1: Otvorenie  

 

Pán Šulek ako predsedajúci Rady SPF  na úvod privítal všetkých prítomných na mimoriadnom 

rokovaní Rady SPF č.1. Predsedajúci  skonštatoval že na dnešnej Rade č.1/2025 je z počtu 9 

členov Rady SPF prítomných 9 členov, a teda Rada SPF je uznášaniaschopná. 

______________________________________________________________ 

 

Bod č. 2: Schválenie návrhu programu Rady SPF  

 

Návrh programu a pozvánka na preloženú Radu SPF bola členom oznámená dňa 13.01.2025 a 

materiál k rokovaniu Rady SPF bol členom zaslaný  elektronickou formou.  

 

SPF/2025/R/Z1/U1 

Rada SPF schvaľuje program rokovania Rady SPF v znení:   

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu Rady SPF 

3. ŠTD dokumenty plávania 

4. PUŠ 2025/rozpočet 2025 

5. Organizácia ME23 a MEJ  

6. Rôzne 

Hlasovanie: 

Za: 9,  Proti: 0, Zdržal sa: 0  

 

Výsledok hlasovania:     Uznesenie je schválené  



 
__________________________________________________________________________ 
Odlišné stanovisko člena orgánu:   žiadne 

_______________________________________________________________ 
 

Bod č. 3. ŠTD dokumenty plávania 
 

Predmetom rozhodnutia Rady SPF má byť schválenie ŠTD dokumentov plávania na rok 2025 
 
Zoznam podkladov pre rozhodnutie:  

- Uznesenie SPF/2025/VSPL/Z1/U2 
 

Návrh textu rozhodnutia: 

SPF/2025/R/Z1/U2 

Rada SPF schvaľuje ŠTD dokumenty plávania na rok 2025. 

Úloha z uznesenia: Rada SPF ukladá úlohu zverejniť aktualizovaný 
dokument na svojom webovom sídle 

Termín: bez zbytočného odkladu                    

Zodpovední: p. Košťálová, p. Grznárová 

 

 
Hlasovanie :  
Za:  9, Proti: 0, Zdržal sa: 0 
  
Výsledok hlasovania:                      Uznesenie je schválené  
Odlišné stanovisko člena orgánu:  žiadne 
______________________________________ 
Úloha č.1 /Z1/2025 
Rada SPF ukladá zverejniť aktualizovaný dokument na svojom webovom sídle  
Termín: bez zbytočného odkladu                 
Zodpovední:  p. Košťálová, p. Grznárová 
 
________________________________________________________________ 
 
 
Bod č. 4  PUŠ 2025/rozpočet 2025 
 
Prezident informoval členov Rady SPF že dňa 31.10.2024 bol zverejnený prvý výpočet 
PUŠ2025 na webovom sídle ministerstva CRaŠ, na ktorý sme dostali avízo dňa 5.11.2024, ako 
aj ďalšie upozornenie, aby sme doručili potvrdenie o troch štartoch k niekoľkým registrovaným 
športovcom, čo sme obratom urobili a zaslali opravený register. Pri osobnej konzultácii 
ohľadom podkladov k PUŠ2025 sme priamo na ministerstve v mesiaci november 2024 dostali 
odpoveď od zamestnancov ministerstva, ktorí spracovávajú podklady, že všetky ostatné 
dodané údaje sú v poriadku a nakoľko sme mali zverejnený koeficient športu na rok 2025 vo 
výške  8.083% ako aj podiel KŠ2025/2024 vo výške 100,530%, boli sme presvedčení, že náš 
príspevok bude minimálne na úrovni príspevku z predchádzajúceho roka vo výške 3 031 331 
Eur, a to aj  s ohľadom na skutočnosť, že výsledky z  roku 2024 sme mali vo všetkých štyroch 
športoch lepšie ako v roku 2023. Uvedený  výpočet bol zverejnený na webovom sídle 
ministerstva  ešte dňa 19.12.2024, nakoľko som si pred sviatkami osobne overoval, či nie sú 



 
__________________________________________________________________________ 
ešte zverejnené výšky príspevkov. Bez akéhokoľvek oznámenia ďalšej zmeny, resp. avíza, bol 
dňa 20.12.2024 zverejnený nový výpočet, tentokrát už aj s výškou príspevkov a dňa 9.1.2025 
sme emailom  dostali na podpis zmluvu PUŠ2025, kde sme sa dozvedeli, že náš celkový 
príspevok PUŠ2025 bude znížený o sumu  -174 590 Eur oproti roku 2024, s čím nesúhlasíme 
a preto som požiadal štátneho tajomníka ministerstva p. Krišandu o prijatie, kde som 
pripravený informovať ho o závažných veciach k výpočtu. Rada SPF sa oboznámila s 
najdôležitejšími skutočnosťami ktoré poškodili SPF vo výpočte a poverila  prezidenta aby 
uvedené skutočnosti oficiálnou cestou komunikoval s ministerstvom CRaŠ. 
 
 
________________________________________________________________ 
 
 
Bod č. 5  Organizácia ME23 a MEJ  
 
Prezident SPF a generálny sekretár SPF informovali členov Rady SPF o aktuálnych témach 
súvisiacich s organizáciou podujatí, hlavne o pripravovaných zmluvách s EA a BeCool, ale aj o 
návšteve prezidenta EA p. Silvu na Slovensku spolu s ministrom CRaŠ p. Keketim.  
Členovia Rady SPF viedli rozsiahlu diskusiu formou otázok a odpovedí súvisiacu s organizáciou 
podujatia a zaviazalo prezidenta a predsedu OV ME23 a MEJ za SPF p. Lange, aby na 
najbližšom plánovanom a každom nasledujúcom zasadnutí pravidelne  informovali členov 
Rady o postupoch prác.  
__________________________________________________________ 
 
Bod č. 6 Rôzne 

- vzhľadom na časovú tieseň členov Rady SPF neboli žiadne návrhy do bodu rôzne. 

 

__________________________________________________________ 

 

Rokovanie ukončené o 22.10  hod. 

 

V Bratislave, dňa 14.01.2025 

 

Ivan Šulek v.r. - predsedajúci Rady SPF 

Martina Kuniková v.r. - zapisovateľ 

 

Ing. Ľubica Pšenková v.r. - overovateľ 

Dagmar Krausová  v.r. – overovateľ 

 


